
Uergadering meL Dhr. H. Franken en de vertegenuroordÍgers van de sekties gehouden op 26 okt.
j.1. in het N.V.V.-gebouu, aan de Steenbokstraat.

Aanrrlezig: Dhr. H. Franken
[']evr. T. v. HaI sekt'ie base-sof tbal1
Dhr. J. v.d. Uegte rr [:ase-softbal]-
Dhr. J. Seegers t' gymnastiek
Dhr. lJ. v.d. Kli"ft rr badminton
Dhr. G.J. Peters Hoofdbestuur
Dhr. P. Lecluse hoofdbestuur
fiievr. A. lYlassink hoofdbestuur

Dhr. Lecluse belt Dhr. v. lrJely om te vragen ulaar de vertegenuoordigers van de sektie voet-
ba] blijven; het antuoord l"uÍdt dat hij de uitnodigingen niet heeft ontvangen en hij pro-
beert alsnog iemand af te vaardigan. Dit lukt echter niet.
Hierna opent dan Dhr. Lecluse de vergadering. Hij stelt Dhr. Franken voor aan de aanuezigen
en zegt dat, kandidaat-voorzitter Dhr. Franken zich qaarne d.ffi.v. deze en komende vergade-
ringen met de sekties r,lil oriënteren. B.a. over het funktioneren van het hoofdbestuur binnen
de Hazenkamp. Dhr. Lecluse nrerkt nog op dat het oude interimbestuur (= het tegenr,roordige
hoofdbestuur) getracht heeft d.m.v. een schriftelijke vraag aan alIe sekties, een toekomst-
visie op te bouuen. Hier is uleinig uiLgekomen, aangezien slechts óén sektie hierop gerea-
geerd heeft.
Dhr. Franken haakt op deze inleiding in. Hij is bang dat De Hazenkamp helemaal versplinterl-
Hij zegt in het huidige hoofdbestuur zitten mensen, die belangeloos en met enthousiasme een
taak op zich genomen hebben ondanks de ueinige respons hierop van de sekties. Hij is bereid
om in te springen en duidelijkheid te scheppen.0p dit moment is er geen inhoud in het hoofd-
bestuurl de mensen die er nu in uJerken, rrrerken eigenlijk voor noppes. ldanneer je tlerke]ijk
inhoud ui1 geven aan een hoofdbestuur dan moet je met de sekties rond de tafel qaan zitt,en
en er een inhoud aan qeven door met ztn a.l"len te overleggeno

Dhr. Seegers zegt dat als de onderafdelingen goed draaien het hoofdbestuur eigenlijk geen
taak heeft.
lrlel blijft natuurlijk de taak rond de financiËin. Hoeuel ule met zrn a1len verantuoordelijk
zijn. De sekties nroetan bereid zijn de andere sekties indien en uaar nodig financieel te
helpen. Dit is een plicht. Het hoofdbestuur moet zorgen dat er geen uranbeleid qevoerd kan
uorden. Hierover is iedereen het eens. Er rrlordt voorgesteld ori' een bijdrac;e te leveren voor
een gemeenschappelijke pol orn eventuele tekorten daaruit aan te vul-l-en. B.v. kan hiervoor
de basiskontribut,ie worden verhoogd van J 3r-- naar J 5r--.
Llij de sektie gymnastiek lijkt dit moeilijk met aI hun jeugdleden en zoveel verschillende
zalen; maar het ligt er natuurlijk ook aan hoe het sektiebestuur het atrn de leden brengt.

Er moet uel een goede kontröle op alle financiËn zijn; het hoofdbestuur moet een vinger
op de begrotinEen houden, zodat er een duidelijk inzicht komt,.

ÍYlevr. v. HaL Lorl l-povr iie aftredende Hr. Hohn in het hoofdbestuur namens base-softball.

0rganisatorisch moet en kan het ouk oeter. Vraag aan de sektievertegenrrroordigers: als je
vindt dat cJe afdeling goed draait, vindt je dan riai je t,aak daarrnee ophoudt?
UJe lreten dat ieder voor ztn eiqen belangen rrlerkt, maar claarboven óén groot, belang voor
iedereen. Door veel kontakt samen er naar toe _c;aan ulerken. Samen bereik je meer dan als
sektie a.ll-een. Je moet altijd streuen naar een doel dat, iets vercier ligt dan je vandaaq
kunt, bereiken.
Sektie gyrrrnast,iek rrrif u.v. een vaste kracht, maar ciat drit af op financiëIe problemen,
Sektie base-softbal1 rr.ril bovo BBr-r betaalde trainer, maar dat stuit af op financiëLe problemen.

Door samen te praten en denken en iets voor elkaar over te hebben kan je zoiets b.v. be-
reiken ooor het ene jaar cre sektie gymnastiek te helpen aan een vaste kracht, zodat Ceze

sport op een hoger plan komt, traardàor je meer leden uint, rneer publikaties, meer recettes.
Het volqende jaar kan je dan de sektie baseball helpen aan een betaalde trainer.
Deze afdeling zit ook met de softball-afdeling. Zij hebben al demonstraties en dergeJ.ijke
op schoJ-en gegeven, veel reklarne gemaakt, maar de mensen tussen L5 en 25 zíin moeilijk te be-
reiken.



Er rrrordt gedacht aan rekreatiesoftball. Het hoofdbestuur zou dan volgens deze sektie eens
naar de gemeente moeten stappen orn hierover te preten en dit plan te verdedigenl 2e uelo
besehikbaar etellen hiervoor.
Het hoofdbestuur za1 konkrete doelstellingen formuleren.
Deze zullen dan rrreer besproken usrden in een vergadering met het hoofdbestuur en de esktie-
begturen. Als eenieder het ermee eens is dan moeten de vertegenuootdigers van de sakties
deze voorstellen in de sekties laten circuleren. AIs de sekties hun fiat geven, dan op de
al-gemene ledenvergadering in de agenda opneÍnenr

De Hr. Franken stelt voor dat Dhr. Lecluse, fllevr. Flassink en hijzelf hieraan zo spoedig
mogelijk qaan uerken.
Er uordt mateen afgesproken op maandag 19 november bij elkaar te komen bij lYlevr. Ívlassink,
lYlolenueg 58 en dan tevens hiervoor uit te nodiqen de heren van het sektiebestuur van voet-
bal, zodat zij en rolj tseten ulat er gaat gebeuren.

5luiting.
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